
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 28 september 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Sander, Simon

Afwezig: Anton

Verontschuldigd: Quentin

Waarnemer: Aiko, Katelijne, Stijn Cambie

De vergadering wordt geopend om 12u49.

Goedkeuring agenda

Opstellen van de agenda van de PV wordt nog toegevoegd. Er is geen budget voor de verkooples. Vaes wilt hier
niets voor, maar we willen hem toch een bedanking geven. Iets typisch uit de Kempen zal hij wel fijn vinden, of
wijn misschien ook. Casa Belmans dan wel. Dit wordt inbegroot bij de doop. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De roosters van de BBQ van internationaal worden nog gekuist.

• Webteam heeft kunnen klagen op Cudi en denkt dat dat nut heeft gehad.

• Er moet nu al begonnen worden aan de begroting van de eetstand van de 24 urenloop. Dat staat op de
deadlines van Beheer.

Komende activiteiten

EJW @Alma 3

Komt goed.

Cantus Plezantus

Komt ook in orde. Er zijn 33 eerstejaars ingeschreven, maar er zijn er maar 18 toegelaten. De inschrijvingen zijn
wel op een slecht uur online gekomen, ongeveer rond drie uur ’s nachts. We kunnen proberen om de openingscantus
van het volgend semester in een grotere zaal te laten doorgaan. Nu hebben we 40 mensen moeten afwijzen omdat
er maar een capaciteit is van 80.
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Pémé-avond

Daar wordt nu over vergaderd met EJW. Als er te veel zijn, gaan enkele ouderejaars op voorhand verwittigd
worden dat ze niet moeten komen. Er worden nog acht peters en meters bij de informatici gezocht. Het RC is
gereserveerd.

Pré-24uren-rondjes

’Ja da’s morgen om acht uur.’

Onderwijscafé

Als de shiften ingevuld geraken komt dat goed, nu zijn er nog twee waar niemand op staat. Het is de bedoeling
dat mensen een enquête invullen, en dan worden er mensen getrokken die tickets winnen. In het evenement op
Facebook moet dit nog aangevuld worden. Er moet nog een materiaallijst gemaakt worden, er mag niet vergeten
worden om posters mee te nemen om op de ramen te plakken.

EJW Quiz

Lise is er mee bezig. Ze is wat ziek geweest dit weekend, dus heeft de rest van EJW wat geholpen. Er wordt drank
voorzien, de begroting is op EJWiekent al gemaakt en goedgekeurd geweest.

Discobar

Er zijn nog twee shifts die ingevuld moeten worden door het presidium: toastjes maken en mini-pizza’s opwarmen.
Arno helpt mee met tappen van elf tot één. Er wordt nog gewinkeld voor inkleding en dan wordt er gezocht naar
een discobal. Na de vorige bar was Alma niet zo blij omdat de kastjes niet goed afgeveegd waren.

Verken Leuven

Jari heeft een traject uitgestippeld. Met Dries moet nog besproken worden wie wat gaat doen. Er is nog niet
beslist wat er van koekjes gegeven gaat worden.

Loopstand 24 urenloop

Industria gaat het regelen en alles weer veranderen, dus we weten nog niet veel. De platen die beneden staan
kunnen we misschien doorzagen, of met golfplaten werken zoals Industria ook doet. Morgen is er weer Sport WV,
dus wat daar gezegd wordt kan nog besproken worden op de PV. We mogen alles wel niet te lang meer blijven
uitstellen, want de voorbije jaren is gebleken dat hoe chaotischer alles wordt, hoe meer geld het begint te kosten.

Eetstand 24 urenloop

De technische fiche is af. Op de ijskast stond 200 kW/annum, wat uitkomt uit op 25 Watt, best weinig. Het
wattage moet doorgegeven geworden aan het TSD (Technical Support Division).
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Opstellen Agenda PV

• A Goedkeuring Agenda

• A Goedkeuring Verslag

• A Actiepuntjes

• A Mededelingen

– Tekstjes

– Vergadering massacantus

– Deur

• A Raden

– StuRa

– LOKO AV

– Cultuur WV

– Internationaal WV

– Sport WV

– Studentenbeleid WV

– Scientica AKV

– Scientica AV

• A Update PR

• B iPad

• B Evaluatie afgelopen activiteiten

– Inschrijvingsstand

– EJW @Oude Markt

– Spelletjesavond

– Ouwzakkenreceptie

– Pré-bar bowling

– Piratenbar

– BBQ

– EJW @Alma 3

– Cantus Plezantus

– Pré-24uren-rondjes

– Pémé-avond

– Onderwijscafé

– Pré-bar quiz

– Discobar

– Verken Leuven

• B Activiteiten in de nabije toekomst

– LAN Party

– JV-receptie
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– Schachtenverkoop

– Boerenbar

– Toneel in 30CC

– Problem Solving Introduction

– Verkooples

– Schachtendoop

– Bijbelbar

– Stinken is geen schantus

• B Activiteiten in de verre toekomst

– 24 urenloop

– Cultuurreis

– Lenteconcert

• A Varia

Varia

• Bram: ’Robin De Roover heeft iets random gezegd op de bar: als Duvel voor twee telt op de provinciezuip,
breekt hij het Duvelrecord.’

• Anne: ’Op de Scientica AKV is nog gezegd dat er op het eerste Scienticafé een drankje komt voor elke kring,
zodat je bijvoorbeeld een Wina kunt bestellen. Wij moeten dus zo’n drankje suggeren en het moet iets zijn
dat ze hebben in ’t Elixir. Wij dachten misschien aan Duvel, omdat we een Duvelbar hebben en dat altijd
zo goed loopt. Het moet deze week doorgegeven worden.’ Andere suggesties zijn gewoon bier, Duvel met
een klein stukje droge worst of Krugel. Joni kijkt vanavond na wat ze hebben in ’t Elixir en daarna wordt
op Facebook beslist wat we nemen.

• Katelijne: ’Shiften invullen!’

• Fanne: ’In naam van Reinout: iedereen heeft heel goed werk geleverd gisteren.’

• Arno: ’Het Elixir sloot gisteren om drie uur, schandalig.’

• Aiko: ’Ik vond het wel tof.’

• Simon: ’Plan Sjarel was weer leuk.’

• Joni: ’De kelder ziet er nice uit, ik wil graag het verhaal van de schatten in de kelder horen en de EHBO is
super fancy. Tom heeft tien procent korting gehad in de apotheek. Hij is binnen het budget gebleven, hij
heeft afgerond 80 euro van de 100 uitgegeven.’

• Anne: ’Plan Sjarel was tof, ik heb helium ballonnen en we hebben limbo gespeeld.’

De vergadering wordt gesloten om 13u11.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende kernraad gaat door op maandag 12 oktober 2015 om 12u45 op het kot van de preses.
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